
 
 
  

Nota voor burgemeester en wethouders 
Onderwerp 

Team 
DEV-CS 

Vragen ex art 46 RvO VVD-Pop-up podium De HIP 

1- Notagegevens   

Notanummer 2021-000536 

Datum 02-03-2021 

Programma:   

08 Meedoen 

Portefeuillehouder Weth. De Geest 

  
 

 

2- Bestuursorgaan   

[X]B & W 09-03-2021 

[ ]Raad -- 

[ ]Burgemeester -- 

College van B & W   

- Burgemeester - Weth. Grijsen 

- Weth. De Geest - Weth. Verhaar 

- Weth. Walder - Weth. Rorink 
 

Besluitenlijst d.d.   d.d.   d.d. 

 [ ]Akkoordstukken -- [X]Openbaar 09-03-2021 [ ]Besloten -- 
 

  

Routing d.d. 

programmamanager 02-03-2021 

wethouder 03-03-2021 
 

  par. 

[ ]adj.secr. -- 

[X]gem.secr. 03-03-2021 

BIS Openbaar 

Status Definitief2021-03-10 

  

Bijlagen 

  
B & W d.d.: 09-03-2021 
  
Besloten wordt: 

1 De beantwoording van de vragen ex art 46 RvO van de VVD-fractie vast te stellen;  

2 de beantwoording aan te bieden aan de raad; 

3 de nota en het besluit openbaar te maken. 

  

Financiële aspecten: 

Financiële gevolgen voor de gemeente? Nee 

Begrotingswijziging Nee 

  

Voorstel openbaarmaking conform Wet Openbaarheid Bestuur (Wob) 

[X] De nota en het besluit openbaar te maken 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken vergezeld van bijgaand persbericht 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken nadat  

   

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken, behalve…  

   

[ ] Het besluit openbaar te maken, maar niet de nota, gelet op artikel: 

   

[ ] De nota en het besluit niet openbaar te maken, gelet op artikel: 

   

  

 Kennisgeving/ Bekendmaking Awb 

Kennisgeving (publicatie) conform Awb Nee 

Bekendmaking conform Awb  Nee 

  

ADVIESRADEN: 



 
Moet een van de adviesraden gehoord worden of op de hoogte gesteld? Nee 

  

Toelichting 

Inleiding 

Per brief van 23 februari 2021 heeft Roderic Rosenkamp van de VVD-fractie uw college een aantal schriftelijke 
vragen ex art 46 RvO gesteld over het pop-up podium De HIP. 

Bijgaand treft u de beantwoording aan. 

  
Beoogd resultaat 

  
Kader 

  
Argumenten voor en tegen 

  
Extern draagvlak (partners) 

  
Financiële consequenties 

  
Aanpak/uitvoering 

 



 

Schriftelijke vragen (artikel 46 RVO) 

Betreft: Pop-up podium De Hip 

 

 

Deventer, 23 februari 2021 

 

Geacht college, 

Via een raadsmededeling zijn wij geïnformeerd over de huisvesting van een vaccinatielocatie in het 

Morrespand. Wij zijn op voorhand positief over dit voornemen en wensen dat veel Deventenaren 

zich zo snel mogelijk kunnen laten vaccineren. Tegelijkertijd bestond voor dit pand het plan voor een 

pop-up podium van De Hip.  

Wij hechten op de allereerste plaats aan de volksgezondheid. Maar de VVD maakt zich ook zorgen 

over de sociale samenhang, het gebrek aan plezier en het verstoken blijven van cultuurbeleving. Een 

pop-up podium had hierin veel kunnen betekenen. Derhalve hebben wij de volgende vragen: 

1. Zijn er op voorhand mogelijkheden om beide functies (podium en vaccinatie) op deze plek 

toe te staan? 

2. Kan en wil de gemeente een bemiddelende rol spelen tussen GGD IJsselland en Stichting 

Podium De Hip om tot een vergelijk te komen aangaande de investeringen die de stichting 

aan het pand heeft verricht? 

3. Is de gemeente bereid met Stichting De Hip mee te denken over alternatieve plekken voor 

een pop-up podium of een buitenlocatie? 

4. De VVD vindt het belangrijk dat er perspectief geboden wordt voor onze inwoners. Wat kan 

het College op dit moment zeggen over de (on)mogelijkheden op het gebied van culturele 

evenementen en activiteiten voor de rest van 2021? 

Wij danken u voor de snelle en adequate beantwoording! 

Met hartelijke groeten, 

 

Roderic Rosenkamp 

VVD Deventer 
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2021-000536  9 maart 2021 
kenmerk  uw referentie  datum 
     
M.C. Eggel Schriftelijke vragen ex art 46 RvO  
contactpersoon  onderwerp   
 
Geachte heer Rosenkamp, 
 
In uw brief van 23 februari jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over het Pop-Up 
Podium De HIP. Ons antwoord is als volgt. 
 
Vraag 1:  

Zijn er op voorhand mogelijkheden om beide functies (podium en vaccinatie) op deze plek toe te staan? 
 
Antwoord: 
De GGD heeft ons laten weten dat is verkend of een combinatie van beide functies haalbaar zou kunnen zijn. 
Uitkomst van deze verkenning is dat de GGD geen mogelijkheden ziet om beide functies in het Morrespand te 
laten plaatsvinden. De locatie gaat zo spoedig mogelijk van start om de inwoners van Deventer en omstreken 
7 dagen per week 12 uur per dag te kunnen vaccineren. Wanneer de activiteiten van De Hip, bij versoepeling 
van de COVID-maatregelen doorgang zouden vinden, betekent dit dat er voor ten minste drie maanden op 
drie dagen per week om 16.30 uur gestopt zou moeten worden met vaccineren. Dat is voor de GGD geen 
optie gezien het landelijk beleid. Ook vanuit de gemeente bezien heeft het vaccineren van onze inwoners de 
hoogste prioriteit.   

 
Vraag 2: 
Kan en wil de gemeente een bemiddelende rol spelen tussen GGD IJsselland en Stichting Podium De Hip om 
tot een vergelijk te komen aangaande de investeringen die de stichting aan het pand heeft verricht? 
 
Antwoord: 
De gemeente heeft een bemiddelende rol gespeeld. GGD IJsselland is gevraagd of de investeringen die De 
Hip heeft gedaan bijdragen aan de inrichting van de vaccinatielocatie. Zo ja, dan zou GGD IJsselland De Hip 
financieel tegemoet kunnen komen. De investeringen die zijn gedaan door De Hip dragen volgens de GGD 
echter niet bij aan de vereiste inrichting voor de vaccinaties.  

 
Vraag 3: 
Is de gemeente bereid met Stichting De Hip mee te denken over alternatieve plekken voor een pop-up podium 
of een buitenlocatie? 
 
 
 



 
Antwoord: 
Ja, de gemeente is bereid om mee te denken. Vertrekpunt vanuit het cultuurbeleid is wel dat men primair zelf 
verantwoordelijk is voor geschikte huisvesting. Binnen de cultuursector in Deventer zijn partijen samen in 
gesprek over hoe faciliteiten te delen. 

 
Vraag 4: 
De VVD vindt het belangrijk dat er perspectief geboden wordt voor onze inwoners. Wat kan het College op dit 
moment zeggen over de (on)mogelijkheden op het gebied van culturele evenementen en activiteiten voor de 
rest van 2021? 
 
Antwoord: 
Het college deelt de behoefte aan perspectief en onderhoudt nauw contact met provincie, ministerie en de 
instellingen uit de culturele sector. Er wordt op dit moment op landelijk niveau geëxperimenteerd met 
sneltesten. Er vinden gecontroleerde experimenten (field labs) plaats met publiek bij sportwedstrijden, 
theatervoorstellingen en zakelijke congressen.  
 
Het college volgt al deze ontwikkelingen nauwlettend. Op basis van de uitkomsten van deze fieldlabs zal 
landelijk worden bezien of en zo ja wanneer, er mogelijkheden zijn voor culturele activiteiten de komende 
periode. De evenementenkalender is wel ingevuld voor 2021 maar er worden nu nog geen vergunningen 
verleend. Organisatoren ontwikkelen meerdere scenario’s passend bij de dan geldende coronamaatregelen. 
 
 
 
Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer, 
de secretaris, de burgemeester, 

 
 
 
 
 
 

M.A. Kossen R.C. König 
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